
Nasza wycieczka na sanki 2017r

Od 2015 roku organizujemy dla „Wisełki” wycieczkę na saki. Oczywiście jest ona organizowana, 
jeżeli są ku temu warunki. W zeszłym roku nasza wycieczka się nie odbyła z powodu złych 
warunków atmosferycznych. Powód był bardzo prosty: zabrakło śniegu. 

W tym roku mieliśmy więcej szczęścia. Waruni nie były idealne, ale mieliśmy wiele radości i 
humory dopisywały wszystkim.




